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Bod 13 - UP Spojil 

 

Důvodová zpráva, návrh na usnesení. 

 

Práce na vyhodnocení ÚP Spojil probíhají již od 12/2020, kdy zastupitelstvo schválilo 
požadavek na zapracování změn, dále jsme do vyhodnocení doplnili požadavek na změny 
schválené v 6/2021, vše bylo předána panu Schaferovi. Poslední jednání s panem Schaferem 
proběhlo v 9/2021 se závěrem, že bude mít čas na konci roku 2021. 
 
Vzhledem k tomu, že se pan Schafer zatím stále neozval a při posledním jednání konstatoval 
že má hodně jiné práce, navrhuji abychom se obrátili na komerční subjekt, který by byl 
schopen celou situaci řešit rychleji.  
 
Ke stejnému závěru došla i stavební komise při svém jednání 2.listopadu. 
 
 

Návrh na usnesení 

Zastupitelstvo obce Spojil bere informace o probíhajícím vyhodnocení ÚP Spojil na vědomí 
bez výhrad a souhlasí s hledáním jiného zpracovatele vyhodnocení ÚP. 

 

 

Ve Spojile 14.11.2021 

Tomáš Kučera. 

 


